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Abstract (en)
Relatively expensive building elements are used for fastening glass panes (5) of different thicknesses. The new building element is to permit a
reduction in the number of parts required, which simplifies mounting and storage. Two upper and lower strips (1,2) which can fit into one another
are provided, optionally supplemented by spacers (9). A cover profile can be attached to the upper strip (1) and a collecting profile for condensation
water can be attached to the lower strip (2). The building element is suitable for prefabricated construction, e.g. for roofing, greenhouse, solar and
winter garden construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Für das Befestigen von Glasscheiben (5) verschiedener Stärken werden verhältnismäßig aufwendige Bauelemente verwendet. Das neue
Bauelement soll es ermöglichen, mit wenigen Teilen auszukommen, was die Montage und die Lagerhaltung vereinfacht. Es sind zwei
ineinandersteckbare Ober- und Unterleisten (1,2) vorgesehen, ggf. ergänzt durch Distanzstücke (9). An der Oberleiste (1) kann ein Abdeckprofil
und an der Unterleiste (2) ein Auffangprofil für Schwitzwasser angebracht sein. Das Bauelement eignet sich für den Elementebau, z.B. für den
Überdachungs-, Gewächshaus-, Solar- und Wintergartenbau.
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